
 شعبان عبدالمقصود مهدي محمد

 المؤهلات العلمية

 الهىايات والاهتمامات

 انمزاءح انزٌبضخ انسفز الاَززَذ

 المهارات الشخصية

 المهارات اللغىية

 البيانات الشخصية



95% 



60% 

 مهارات الحاسب الآلي

 الخبرات العملية

 الكىرسات والدورات التدريبية

 التكريمات

 الإسهامات في مجال البحث العلمي

الاهزاو،  لسى انهزو، يحبفظخ أ يُطمخ حذائك 317  -اندٍشح يحبفظخ ، انجذرشٍٍ، يزكش أثىصٍزلزٌخ 

 .31شمخ  3دور 329رلى َصز، عًبرح يسبكٍ ضجبط سهزاء يذٌُخ  -اندٍشح

01004820476 - 01228673714 - 01152354570 

mhadymohamedg28@gmail.com - myoyanoyan@gmail.com 









خذاً خٍذ رمذٌز -و2022 -انمبهزح خبيعخ انحمىق كهٍخ انًذًَ انمبَىٌ فً  انذكزىراِ درخخ عهى حبصم. 

و2003 - انمبهزح خبيعخ -انحمىق كهٍخ الإسلايٍخ وانشزٌعخ انعبو انمبَىٌ فً يبخسزٍز عهى حبصم. 

و2001 -انمبهزح خبيعخ -انحمىق نٍسبَس عهى حبصم. 

اٌَ وحزى انًحبيٍٍ ثُمبثخ وانمٍذ انزخزج يُذ انًحبيبح يهُخ يشاونخ. 

انعمبري الاسزثًبر يدبل فً انعًم. 
ثسمبرح انحبست نعهىو طٍجخ ويعهذ ثبنهزو، انُىعٍخ نهذراسبد انعبنً انًعهذ سبثك، رذرٌس هٍئخ عضى.

اَنً انحبست فً) شهبدح عهى حبصم. 

7/6/2022 ثزبرٌخ انزلًً انزحىل شهبدح عهى حبصم. 
25ثزبرٌخ انزىٌفم شهبدح عهى حبصم 3  .انمبهزح خبيعخ نهغبد الأداة كهٍخ يزكش 2018

انًُعمذح 2011 إثزٌم 18 :16 يٍ انفززح فً انذونٍٍٍ انعزة انًحكًٍٍ لإعذاد انًكثفخ انعبيخ انذورح اخزبس 

 وانًهكٍخ وانىسبطخ وانزىفٍك نهزحكٍى انذونً انًزكش ثشهبدح .انمبهزح ثدبيعخ انًزكشٌخ انًكزجخ ثمبعخ

 .وانزًٍُخ نهزذرٌت الأيزٌكً وانًعهذ ثبندٍشح انًحبيٍٍ وَمبثخ انفكزٌخ











(ثبورثىٌُذ إكسٍم، وورد،) الأوفٍس ثزايح اسزخذاو إخبدح. 

وانشجكبد الاَززَذ اسزخذاو إخبدح. 

خذٌذح ثزايح نزعهى انمبثهٍخ. 
100% 

انًبخسزٍز حًهخ لأوائم انمبهزح ثدبيعخ انحمىق كهٍخ أسبرذح يٍ وَخجخ انمبهزح خبيعخ رئٍس لجم يٍ انزكزٌى 
.14/4/2004 ثزبرٌخ انمبَىٌ فً

انمبَىٌ فً انًبخسزٍز حًهخ لأوائم ثبندٍشح انفزعٍخ انًحبيٍٍ َمبثخ لجم يٍ انزكزٌى.

انحٍبسي انزهٍ عهى انًززرجخ انًزرهٍ انذائٍ ضًبَبد» :ثعُىاٌ دكزىراِ رسبنخ». 

انحمىق كهٍخ والالزصبد انمبَىٌ يدهخ انغٍز، يهك عهى انعًٍُ انحك إٌدبد فً انزاهٍ لذرح" ثعُىاٌ ثحث 

 .انمبهزح خبيعخ

خبيعخ انحمىق كهٍخ والالزصبد انمبَىٌ يدهخ وانززجع، انزمذو فً حٍبسح انًزرهٍ انذائٍ حك ثعُىاٌ ثحث 
.انمبهزح



MOHAMMAD MAHDI ABDUL-MAQSOUD SHAABAN 

QUALIFICATIONS 

HOBBIES AND INTERESTS  

Internet Travel Sports Reading 

SKILLS   

LANGUAGE   

PERSONAL INFO.: 

ARABIC 

100% 

ENGLISH: 

95% 

COMPUTER SKILLS 

 EXPERIENCE 

COURSES 

HONORS 

RESEARCH CONTRIBUTIONS 

Abu Sir village - Badrashin – Giza. (317A) Al-Ahram Gardens District, Haram, Giza - 

Zahraa Nasr City Officers' Residences, Building No. 329, Floor 3, Apartment 31. 

01004820476  - 01228673714  - 01152354570  

mhadymohamedg28@gmail.com - myoyanoyan@gmail.com 

 PhD in Civil Law - Faculty of Law - Cairo University - 2022 AD - very good grade. 
Master's degree in Public Law and Islamic Law-Faculty of Law -Cairo University - 2003 

Bachelor of Laws - Cairo University – 2001. 

Worked as a lawyer Since graduation and enrollment in the Bar Association until now. 
Work in the field of real estate investment. 
Former faculty member, Higher Institute for Specific Studies in Haram, Thebes Institute 

for Computer Science in Saqqara. 

Good user of Office programs (Word, Excel, PowerPoint). 
Good user for internet. 
The ability to learn new programs.  

The skill of communicating 

with people. 

Team leadership and 

organization skill. 

The skill of listening to 

people. 

Flexibility in work. 

work under pressure. 

The skill of managing and 

organizing time. 

Certificate (ICDL) in computers. 
Digital transformation certificat date 7/6/2022. 
TOEFL certificate dated 25/3/2018 - Center of the Faculty of Arts and Languages - Cairo 

University. 
Passed the Intensive General Course for the Preparation of International Arab Arbitrators 

from 16:18 April 2011, held at the Central Library Hall at Cairo University, with the 
certificate of the International Center for Arbitration, Conciliation, Mediation, Intellectual 
Property, the Giza Bar Association and the American Institute for Training and 
Development. 

FRENCH: 

60% 

Honoring by the President of Cairo University and a group of professors of the Faculty of 
Law at Cairo University for the first holders of a master's degree in law on 4/14/2004. 
Honoring by the Giza Sub-Bar Association for the first holders of a master's degree in law. 








PhD thesis entitled: “The Mortgage Creditor’s Guarantees Resulting from the Possessive 

Mortgage.” 
A research entitled The ability of the present to find the right in kind on the property of 

others, Journal of Law and Economics, Faculty of Law, Cairo University .Work in the field of 
real estate investment. 
A research entitled The Right of the Mortgagee Creditor Possession to Advance and Trace, 

Journal of Law and Economics, Faculty of Law, Cairo University 


